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Svenska Kynologiska Akademin 

Protokoll nr 1/2009 

2009-03-26 

§§ 1 – 9 

 

 

 

 

 

Protokoll fört vid sammanträde i Svenska Kynologiska Akademin den 26 mars 2009 i 

SKK:s Konstmuseum, Spånga 

 

 

 

Närvarande: 

 

Ordinarie ledamöter 

Nils Erik Åhmansson (ordförande), Märta Ericson, Åke Hedhammar, Hans Jerenäs, Marina 

Reuterswärd, Staffan Thorman 

 

Adjungerade 

Ulf Uddman, Renée Willes 

 

Anmält förhinder 

Kenneth Edh, adjungerad 

 

Inbjuden gäst 

Staffan Drangel 

 

Vid protokollet 

Märta Ericson 

 

 

 

§ 1  Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden Nils Erik Åhmansson förklarade mötet öppnat och hälsade deltagarna välkomna. 

Ett särskilt välkommen framfördes till Staffan Drangel, som inbjudits att närvara som gäst. 

 

 

§ 2  Justering 

 

Marina Reuterswärd valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 

 

§ 3  Föregående protokoll 

 

Förelåg justerat protokoll nr 3/2008 från den 5 november 2008. Från genomgången noteras 

följande: 
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§ 28 e) Skrivregler 

Efter en kort inledning av Ulf Uddman, som bland annat framhöll 

Marknadsavdelningens samordnande roll när det gäller SKK:s produktion av 

textdokument, utsåg Akademin Märta Ericson att företräda Akademin i SKK:s 

Språkgrupp.  

Akademin utsåg vidare Renée Willes att särskilt bevaka språkfrågor rörande 

exteriöra standarder samt att ansvara för arkiveringen av trycksaker.  

 

§ 30 Övriga frågor/Historiska dokument/p.2 Standarddokument 

Gav Akademin Hans Jerenäs i uppdrag att efterhöra hur man på Kulturen i 

Lund utformat dokument att användas vid mottagandet av gåvor. 

 

I samband med protokollsgenomgången informerade Ulf Uddman om det skolprojekt, som är 

under planering inför hösten 2009: Barn tänker på djur. Projektet ska senare resultera i en 

bok. 

 

Efter genomgången lades protokollet med godkännande till handlingarna. 

 

 

§ 4  Information från ledamöterna 

 

a) Hundens kulturhistoria i Sverige 

Staffan Thorman inledde med att teckna en bakgrund till sin idé om ett kulturhistoriskt 

inriktat bokverk om hunden i Sverige. Han refererade därvid bland annat till en recension, 

hämtad ur Svenska Linnésällskapets Årsskrift, årgång 2008, av boken Svenska hundraser. Ett 

kulturarv.   

Därefter presenterade Staffan Thorman sitt förslag närmare. Projektet skulle kunna utgå ifrån, 

fördjupa och utvidga den inriktning och uppläggning som är tänkt för den kommande 

utställningen om ”Sällskapshundens historia och utveckling i Sverige”. Ett detaljerat förslag 

med projektbeskrivning för ”Hunden i det skandinaviska samhället” kan föreligga till hösten. 

 

Akademin uttryckte sitt stöd för förslaget och uppdrog åt Staffan Thorman att arbeta vidare 

på idén och att presentera en projektplan under hösten. 

 

Staffan Thorman informerade även om att två böcker om hundens ursprung är under 

publicering. 

 

 

b) Stockholms Auktionsverk 

Marina Reuterswärd informerade om att en privat samling av hundmålningar kommer att 

ropas ut under april hos Stockholms Auktionsverk. 

 

Akademin uppdrog åt Marina Reuterswärd att bevaka auktionen. 

 

 

c) Kungliga hundar och hästar 

Åke Hedhammar informerade om en utställning i mars 2010 på Livrustkammaren. Inför 

utställningen anordnas ett expertseminarium den 23 april i år. 

 

Akademin utsåg Staffan Thorman att delta i seminariet för Akademins räkning. 



 3 

 

 

d) IAHAIO 

Åke Hedhammar informerade vidare om att International Association of Human-Animal 

Interaction Organizations, IAHAIO, den 3-6 juli 2010 anordnar en konferens i Stockholm. 

Det är den 12:e konferensen under temat Poeple & Animals: For Life. Den svenska 

organisationen Manimalis står för värdskapet. 

 

Akademin uppdrog åt Åke Hedhammar att följa planeringen av konferensen och att föreslå 

lämpliga samarrangemang för SKK:s del. 

 

Åke Hedhammar informerade även om att Ingemar Svanberg kommer att hålla seminarier på 

Stockholms universitet, något som möjligen kunde utnyttjas för vissa forskningsuppgifter i 

samarbete med Svenska Kennelklubben. 

 

 

e) The Sportsman’s Cabinet 

Åke Hedhammar informerade om att han i ett antikvariat i Zürich hade funnit ett exemplar av 

The Sportsman’s Cabinet från 1803 till ett pris av 1200 Euro. 

 

Efter diskussion beslutade Akademin att ge Åke Hedhammar i uppdrag att söka förvärva 

bokverket. 

 

 

§ 5  Ekonomisk rapport 

 

Ulf Uddman gjorde en genomgång av den föreliggande ekonomiska rapporten, vilken därefter 

lades till handlingarna.               (bil.1) 

 

I samband med genomgången redogjorde Renée Willes för de behov av renovering som 

föreligger för vissa föremål i SKK:s konstsamling. 

 

Efter diskussion beslutade Akademin att avsätta 20 000 kronor (tjugotusen) för nödvändiga 

renoveringar och uppdrog åt Renée Willes att ansvara för projektet. 

       

 

§ 6  Uppdragslistan 

 

a) Museet. Kommande utställning 

Staffan Thorman presenterade synopsis inkluderande en litteraturförteckning till höstens 

utställning ”Sällskapshundens historia och utveckling i Sverige” (Prot. nr 2/2008 § 17 a). Den 

föreslagna budgeten uppgår till 150 000 kronor (etthundrafemtiotusen). 

 

Under diskussionen om kostnader för utställningen framkom ett förslag om att sälja den 

senast inköpta tavlan av Lindorm Liljefors.  

 

Akademin beslutade enligt förslaget samt uttalade sitt stöd för den planerade uppläggningen 

av utställningen. 
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b) Biblioteket 

En samling brev och skrifter, dokument rörande flatcoated retrieverns historia i England och 

Sverige, samt ett tjugotal böcker inom samma ämnesområde, har skänkts till SKK:s Bibliotek 

av Ingemar Borelius. 

 

Akademin uttryckte sitt tack för gåvan. 

 

 

c) Nyanskaffningar 

Inga beslut togs. 

 

 

d) Akademins webbplats 

Ledamöter och adjungerade påmindes om att färdigställa och vid behov revidera förslagen till 

presentationer på webbplatsen. 

 

 

e) Skrivregler 

Valet av representant till SKK:s arbetsgrupp skedde under § 3, detta protokoll. 

 

 

f) Intervjulistan 

Akademin uppdrog till Ulf Uddman att uppdatera intervjulistan. 

 

 

g) Övrigt 

 

1. SISK. Ansökan om bidrag 

Svenska Irländsk Setter Klubben, SISK, har inför sitt 100-årsjubileum 2010 vänt sig till 

Svenska Kynologiska Akademin för att efterhöra möjligheten att erhålla bidrag för produktion 

av en jubileumsskrift. Som skäl för ansökan anför specialklubben knappa resurser. 

 

Med utgångspunkt från ärendet förde Akademin en principiell diskussion. 

 

Akademin beslutade att en individuell bedömning alltid ska göras. Ett grundläggande krav är 

att klubben funnits i Sverige i 100 år. Den planerade utgivningen måste först presenteras som 

synopsis och med ekonomiska kalkyler. Vissa kvalitetskrav måste ställas på den slutliga 

produkten vad gäller innehåll och utformning. Bidrag kan exempelvis ske genom att SKK 

förhandsbeställer ett visst antal av skriften eller anger en maximal bidragsprocent eller 

maximal bidragssumma. 

 

Akademin beslutade uppdra åt Renée Willes att formulera kvalitetskraven och åt Ulf 

Uddman att för övrigt fortsättningsvis handlägga ärendet. 

 

 

2. Verksamhetsrapport. 5-årsskrift 

Akademin uppdrog åt Ulf Uddman att färdigställa en verksamhetsberättelse för år 2008. 

 

Svenska Kynologiska Akademin kommer i höst att ha varit verksam i fem år. Beslutet att 

instifta Akademin togs av SKK:s Centralstyrelse och är daterat den 18 november 2004 i Lund.   
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Akademin enades om att med anledning av detta publicera en 5-årsskrift och beslutade 

uppdra åt Märta Ericson att sammanställa en sådan. 

 

 

§ 7  Nya ledamöter 

 

Akademin fattade inga beslut om nya medlemmar men uttalade att Akademin har möjlighet 

att adjungera i den omfattning som krävs, även för vissa, begränsade uppgifter. 

 

 

§ 8  Nästa möte 

 

Akademin beslutade att nästa möte äger rum den 18 november 2009. Ledamöterna samlas vid 

A P Hamiltons grav på Solna kyrkogård kl. 13. Efter sammanträdet intages middag. 

 

 

§ 9  Sammanträdet avslutas 

 

Nils Erik Åhmansson förklarade sammanträdet avslutat. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Märta Ericson 

 

 

 

 

Justering: 

 

 

 

Nils Erik Åhmansson, ordförande  Marina Reuterswärd, justerare 


